
SUURE-JAANI LASTEAIA HOOLEKOGU KOOSOLEK 

 

 

Protokoll nr: 1 

Koosoleku aeg: 11.10.22 kell 17.00-18.30 

Koosoleku läbiviija: Riina Kukk 

Osalesid: Marlen Silm, Monika Brauer, Anu Tõkke, Helen Talviste, Lilyan Karjus, Merle Laane, Kadri 

Linder, Maris Kibar 

Puudusid: Nelly Heinaste 

Protokollis: Anu Tõkke 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu töö korraldamine 

2. Hoolekogu tööplaan 2022-2023 õ/a arutelu ja kinnitamine 

3. Lasteaia kodukorra arutelu ja kinnitamine 

4. Jooksvad küsimused 

  

1. Riina Kukk ettepanek: Lisada päevakorda vabale ametkohale värbamise reglemendi 

ülevaatamine ja kinnitamine. Lisada päevakorda hoolekogu koosseisu muudatus. 

Hoolekogu ühehäälselt poolt. 

 

2. Hoolekogu koosseisu muudatus. 

Riina Kukk: Arvata välja hoolekogust Eha Kukk. Traksiku maja õpetajate esindajaks saab 

Monika Brauer. 

Hoolekogu ühehäälselt poolt. 

 

3. Valida protokollija, esimees ja aseesimees. 

Ettepanek: Protokollija – Maris Kibar, esimees – Anu Tõkke, aseesimees – Helen Talviste. 

Hoolekogu ühehäälselt poolt. 

 

4. Hoolekogu tööplaan 2022-2023 õ/a arutelu ja kinnitamine. 

Ettepanek Riina Kukk: Hoolekogu saab kokku vähemalt 1x 3 kuu jooksul, vajadusel kutsutakse 

erakorraliselt kokku. Eelarve kinnitamiseks 2022. aasta lõpus teha eraldi koosolek. 

Hoolekogu kinnitab tööplaani ühehäälselt. 

 

5. Ülevaade vabale ametikohale värbamise reglemendist. 

Hoolekogu kinnitab ühehäälselt. 

 

6. Lasteaia kodukorra arutelu ja kinnitamine. 

Ettepanek Marlen Silm ja Anu Tõkke: Vaadata jooksvalt üle kirjavead ja need parandada.  

Ettepanek Anu Tõkke: Lapsed, kes lähevad jooksval õppeaastal kooli, käivad augusti lõpuni 

lasteaias. Kas seda saab kodukorda panna, et laps arvatakse aiast välja juuni lõpus? 

Riina Kukk: Lapsi saab arvata välja lasteaiast vaid lapsevanema avalduse alusel, kodukorda ei 

saa lisada, et laps automaatselt nimekirjast välja arvatakse. 



Merle Laane: Enamasti on neid üks-kaks last, kes käivad augusti lõpuni, kuid samal ajal saaks 

sõime juba uusi lapsi võtta. 

Riina Kukk: Kooliminejate lapsevanemate koosolekul kevadel informeerin lapsevanemaid, et 

laps oleks mõistlik võtta lasteaiast ära hiljemalt augusti alguseks, et uued lapsed saaksid 

peale tulla ja koolilaps saaks harjuda enne kooli iseseisvumist.  

Hoolekogu kinnitab kodukorra ühehäälselt. 

 

7. Uue rühma avamine jaanuaris 2023. 

Riina Kukk informatsioon: Hetkel lubatakse, et rühma saab kasutama hakata jaanuari teisest 

nädalast. Lasteaed peab oma eelarvest soetama kõik nõud ja voodipesud. Hetkel kõige 

soodsam IKEA, Anu Tõkke saab aidata transpordiga Tartust. 

 

8. Köök ja toitlustus. 

Riina Kukk: Kööki lisandus uus kombiahi.  

Anu Tõkke: Kuidas on Traksiku maja rahul uue toitlustamise süsteemiga? 

Monika Brauer: Traksiku maja on toitlustusega enamjaolt rahul, söök saabub õigeaegselt ja 

väga soojana, kuid menüü võiks olla mitmekesisem, varasemalt oli menüüs rohkem 

mitmekülgsemat toitu ja ei kordunud samu asju. Kas kokad planeerivad koos menüüd? 

Riina Kukk: Menüü koostavad kokad koos, üks kokk tegeleb rohkem hangete ja transpordiga, 

teine toiduvalmistamisega – hetkel on see töö käigus selliselt välja kujunenud. 

Maris Kibar: Loeb, ette Nelly Heinaste Eliisi saadetud kirja – Toit on väga nisu- ja piimarohke, 

sooviks rohkem mahekasvatatud toitu kohalikelt pakkujatelt. 

Riina Kukk – Lasteaia toitlustuse eelarve ei võimalda osta mahetoorainet. 

Hoolekogu ettepanek: Menüü võiks saada mitmekesisemaks. 

 

9. Tööjõuvajadus.  

Riina Kukk: Hakkab otsima 2 õpetajat ja 1 abiõpetajat uude rühma, lisaks otsib logopeedi ja 

liikumisõpetajat. Hetkel annab iga rühmaõpetaja ise liikumistundi oma rühmale. Logopeed 

käib 1x nädalas reedeti 1h, soovime täiskohaga logopeedi.  

Anu Tõkke: Mõlemas majas oli olemas õpetaja, kes sooviks oma majas liikumistunde anda, 

kas ei oleks mõistlik kasutada seda varianti seniks, kuni leitakse mõlema maja peale üks 

inimene?  

Riina Kukk: Mõtleb sellele, kui järgmise otsinguga vastust ei tule. Eelistab kahe maja peale 

ühte inimest. 


